ANNEX 2


	报名表格 Registration Form
	中总企业责任条文讲座会（反贪会法令第17A条文）
ACCCIM Seminar on Corporate Criminal Liability for Corruption (Section 17A MACC Act)


本人/我们欲出席于2019年11月1日（星期五），上午9时至下午1时，在吉隆坡中华总商会大厦成枫堂举办的“中总企业责任条文讲座会（反贪会法令第17A条文）”:

I/We wish to attend the “ACCCIM Seminar on Corporate Criminal Liability for Corruption (Section 17A MACC Act)” held on Friday, 1st November 2019, from 9.00 am to 1.00 pm, at Seng Peng Hall, Wisma Chinese Chamber, Kuala Lumpur
	(A)
	出席者联络资料 Participant’s Correspondence Details


	公司名称 Name of Company
	:
	_______________________________________________________________

	地址 Address
	:
	_______________________________________________________________

	
	
	_______________________________________________________________

	
	
	_______________________________________________________________

	电话 Tel
	:
	______________________
	
	传真 Fax
	:
	_______________________

	电邮 Email
	:
	_______________________________________
	


参加者姓名 Name of Participants:
	
	姓名 Name
	职称 Designation
	电邮 Email
	素食Vegetarian

	1.
	
	
	
	

	2.
	
	
	
	

	3.
	
	
	
	


	联系人 Contact Person
	:
	_______________________________________________________________

	电话/手机 Tel/Handphone
	:
	______________________
	
	电邮 Email
	:
	_______________________


	(B)
	付款方式 Mode of Payment



	
	会员 Member *
	所属商会Chamber/Association
	:
	__________________________________

	
	RM 50.00
	会员编号 Membership No.
	:
	__________________________________

	
	支持单位会员 
Member of Supporting Organisation 

RM 100.00


	
	
	

	
	非会员 Non-Member
	
	
	

	
	RM 150.00
	


	
	支票 Cheque

	
	
	支票抬头致 Cheque payable to :
The Associated Chinese Chambers of Commerce and Industry of Malaysia

支票号码 Cheque No. : ______________________          支付银行 Bank : ​​​______________________

	
	
	

	
	银行转账 Bank Transfer

	
	[请务必将汇存或转账收据，并注明参加者姓名及公司名称，电邮或传真致中总秘书处]

(Please email or fax the bank-in / transaction slip with participant’s name and company name to ACCCIM Secretariat)

	
	
	Account Name 

: The Associated Chinese Chambers of Commerce and Industry of Malaysia
Registration No.
: 657 Selangor
Bank


: Public Bank Berhad
Account No.

: 314 926 6331


	
	本人/我们谨此确认以上所提供的信息是正确和有效的，并了解报名经中总确认后，中总将以此信息为

	
	准，一律不作更改。

I/We hereby certify that information contained herein is accurate and valid. I/We understand that ACCCIM will act based on the information contained herein and will not make any changes upon the confirmation of registration.

	
	

	
	本人谨此确认并同意，本人提供中总之个人信息，作为按照隐私政策说明下使用，和其他与中总宗旨

	
	相一致之用途，以协助中总日后处理与本人相关的事务。为此目的，兹与中总协议，本人授权中总保留和使用本人的个人信息，并可把有关信息进一步传送至其办事处、中总会员商会、授权代理、政府机构，或所有其他有必要提供服务的个人和团体，促成和中总宗旨有附带性和/或相关的用途。

I hereby acknowledge and agree that my personal data is given to ACCCIM for the purpose stated in Privacy Policy, other purposes necessary so long as the intended purpose is in line with the objectives of ACCCIM to help ACCCIM in future dealings with me. For these purposes, by way of a contract with ACCCIM, I hereby authorize ACCCIM to retain and use my personal data and to further transmit it to its office, Constituent Chambers, authorized agents, government agencies, or all other persons or bodies who provide them with services necessary, incidental and/or associated in furtherance for the objectives of ACCCIM.


	签名 Signature
	:
	__________________________
	
	
	

	姓名 Name
	:
	__________________________
	职称 Designation
	:
	________________________

	日期 Date
	:
	__________________________
	
	
	


RSVP by 25th October 2019


Email: project-exe01@acccim.org.my 
有关询问，请联络林丽珊或邱慧妙 For enquiries, please contact Lim Li Sang or Khoo Hui Miao
马来西亚中华总商会 (中总)
The Associated Chinese Chambers of Commerce and Industry of Malaysia (ACCCIM)
6th Floor, Wisma Chinese Chamber, 258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur.
Tel: 603-4260 3090/ 3091          Fax: 603-4260 3080           Email: acccim@acccim.org.my
Website: www.acccim.org.my             Facebook: https://www.facebook.com/acccim/
